
 

 

 

Emlékeztető 

a BME Építészmérnöki Kar Hallgatói Képviselet 

2013. április 15-én, 19:00-kor tartott rendes üléséről 

 

Jelen van: Berecz Zsolt Gábor, Daku Dávid, Dávida Eszter, Farkas Péter, Heincz Dániel, Kelemen 

Krisztina, Marsal Béla, Nagy László, Selmeczi Petra, Szabó Ádám, Takács Ákos, Vaits Zoltán, 

Vajda Zoltán, Vidák Miklós 

Késett: Hernády Gergely (9p) 

Vendég: Bacsó Eszter, Jászberényi Tünde, Ladjánszky István, Novák Milán, Szűcs-Tassy Karina, 

Volkov Alexandra 

 

Napirend előtt 

Ladjánszky István ismertette a Bercsényi Gödör Klub hallgatói öntevékeny csoport által 

forgalmazott bizonyos termékek áremelésére tett javaslatot. Az előterjesztést a Hallgatói Képviselet 

11 igen, 0 nem és 3 tartózkodás mellett elfogadta. 

Novák Milán előterjesztette a Bercsényi Gödör Klub hallgatói öntevékeny csoport március havi 

gazdasági beszámolóját, melyet a Hallgatói Képviselet 14 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett 

elfogadott. 

 

Elnöki beszámoló 

Berecz Zsolt Gábor beszámolt a Vezetői Értekezleten történtekről. Elmondta, hogy a jövő hét 

folyamán Idegen nyelvi Oktatási Bizottsági ülésre, valamint rendkívüli Kari Tanács ülésre, a hét 

folyamán pedig Kari Oktatási Bizottsági ülésre kerül sor. Tájékoztatott továbbá, hogy a SZIE Ybl 

Miklós Építéstudományi Kar vezetősége új alapszak indítása céljából nyújtott be kérvényt a Magyar 

Felsőoktatási Akkreditációs Bizottsághoz. 

Berecz Zsolt Gábor elmondta, hogy jelenleg a Szakirányválasztási Szabályzat felülvizsgálatával 

foglalkozik. 

Berecz Zsolt Gábor emlékeztette a hallgatói képviselőket, hogy az időszaki munkabeszámolóikat 

számára holnap éjfélig eljuttatni szíveskedjenek. 

 

EHK beszámoló 

Daku Dávid elmondta, hogy a múlt hét folyamán egyeztetett az Önkéntes Nap szervezőivel. 



 

 

Daku Dávid tájékoztatott, hogy az elmúlt hét folyamán három kollégiumi fegyelmi tárgyaláson vett 

részt. 

Daku Dávid közölte, hogy a Belső Kollégiumi Bizottság továbbra is nagy hangsúlyt fektet az 

egységes kollégiumi felvételi rend kialakítására. 

Daku Dávid tájékoztatott, hogy a kollégiumok népszerűsítését célzó médiaprojekt kiírását az 

Egyetemi Hallgatói Képviselet elfogadta. 

Daku Dávid elmondta, hogy folytatódott a BME HÖK Alapszabályzatának felülvizsgálata. 

Daku Dávid közölte, hogy intézményi szinten alacsony a jelentkezők száma az alapszakokra, míg 

mesterszakokon nagyságrendileg másfélszeres a túljelentkezés. 

Daku Dávid elmondta, hogy a tizenöt Országos Tudományos Diákköri Konferencia díjazott közül 

nyolcan a Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetem hallgatói. 

Daku Dávid közölte hogy a központi épület Auditorium Maximum előadótermének felújítása az 

Egyetemi Hallgatói Képviselet, valamint a Gépészmérnöki Kar közös beruházásaként valósulhat 

meg. 

Daku Dávid elmondta, hogy a Hallgatói Önkormányzatok Országos Konferenciája által szervezett 

továbbképző hétvégén vettek részt az Egyetemi Hallgatói Képviselet tagjaival. 

Daku Dávid tájékoztatott, hogy az Egyetemi Hallgatói Képviselet Belső Oktatási Bizottsága a 

hallgatói igény felmérés eredménye alapján egyeztetni fog az Idegennyelvi Központtal, az egyetemi 

nyelvoktatás fejlesztése céljából.. 

Daku Dávid elmondta, hogy az Oktatás Hallgatói Véleményezésén az Építészmérnöki Kar 41%-os 

kitöltöttségi rátával rendelkezik. 

Daku Dávid elmondta, hogy a jövőben minden kari lap egy lapszámát a Diákközpontba iktatás 

céljából el kell juttatni. 

Daku Dávid elmondta, hogy a Doktorandusz Önkormányzatban az Építészmérnöki Kar képviseletét 

a sikeres szavazást követően Kóródy Anna látja el. 

 

Oktatási beszámoló 

Szabó Ádám elmondta, hogy a múlt hét folyamán egyeztetett Dobszay Gergellyel a 

Szakirányválasztási Szabályzat kapcsán. 

Szabó Ádám tájékoztatott, hogy a holnapi nap folyamán Belső Oktatási Bizottsági ülést tart. 

Berecz Zsolt Gábor kérte Farkas Péter és Szabó Ádám közbenjárását a Magyar építészettörténet 1 

tárgy pótzárthelyi időpont áthelyezése kapcsán. 

 



 

 

Gazdasági beszámoló 

Nagy László ismertette a 2012. évi Gólyabál gazdasági elszámolását. Az előterjesztést a Hallgatói 

Képviselet 13 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett elfogadta. 

Nagy László bemutatta a Bercsényi 28-30 Kollégium alagsori klubhelyiség felújítására fordítható 

keret felhasználási javaslatát. Ezt a Hallgatói Képviselet 12 igen, 0 nem és 2 tartózkodás mellett 

elfogadta. 

Farkas Péter előterjesztette az Inventorok hallgatói öntevékeny csoport március 6-án 

megrendezésre került Firmaköszöntő Szakestély gazdasági elszámolását, melyet a Hallgatói 

Képviselet 13 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett elfogadott. 

Vidák Miklós ismertette a 2013. évi Építész Napok gazdasági elszámolását. Ezt a Hallgatói 

Képviselet 13 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett elfogadta. 

Vidák Miklós bemutatta a 2013. évi X1,2 rendezvény gazdasági elszámolását. Az előterjesztést a 

Hallgatói Képviselet 14 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett elfogadta. 

 

Juttatási - térítési beszámoló 

Kelemen Krisztina közölte, hogy a következő hallgatói utalásokhoz tartozó kifizetési listák 

feltöltésének határideje jövő hét csütörtöki napja. 

 

Kollégiumi beszámoló 

Hernády Gergely elmondta, hogy a hét folyamán Kollégiumi Bizottsági ülést tart. 

 

Közéleti beszámoló 

Nagy László elmondta, hogy a kari Ballagás, valamint Gyűrűavató Szakestély a központi épület 

K210-es termében kerül megrendezésre május 10-én. 

Nagy László tájékoztatott, hogy a Rendezvény Bizottság szponzori támogatást, valamint kulturális 

szolgáltatásokat nyújtó cégekkel való kapcsolatfelvétellel foglalkozik. 

Nagy László közölte, hogy a holnapi nap folyamán a Bercsényi 28-30 Kollégiumban 

szintkötélhúzásra, valamint a kollégium lakóinak csoportfotózására kerül sor. 

Vaits Zoltán elmondta, hogy Szakmai Napok megbeszélésen vett részt. 

Vaits Zoltán tájékoztatott, hogy minden tavaszi félévben hagyományosan megrendezésre kerülő 

Évzáró Pikniknek a Magyar Építész Szövetség székháza ad otthont május 13-án. 

Daku Dávid tájékoztatott, hogy elkészítette az elsőéves hallgatók mentorálási feladataira 

jelentkezetteknek szánt oktatási segédanyagot. 



 

 

 

Öntevékeny köri beszámoló 

Vajda Zoltán elmondta, hogy a hét folyamán öntevékeny köri gyűlést tart. 

 

PR beszámoló 

Selmeczi Petra elmondta, hogy a Kari Papír következő lapszámának lapzártájára a jövő hét 

folyamán hétfőn kerül sor. 

 

Egyebek 

Dávida Eszter kérte a Hallgatói Képviseletet a közeljövőben megrendezésre kerülő továbbképző 

hétvége, valamint nyári kari tábor megrendezése céljából főszervező választására. Kérte továbbá a 

Hallgatói Képviselet ülésein a képviselők szabályzati tudásának számonkérése céljából "zárthelyik" 

iratását. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Budapest, 2013. április 15. 

 

 Jegyzőkönyvvezető: Ülésvezető: 

 

 Farkas Péter Berecz Zsolt Gábor  

  Elnök 

 

 



 

 

Határozatok: 

Hat. szám Előterjesztés Eredmény 

43/2013. 
Bercsényi Gödör Klub hallgatói öntevékeny 
csoport által forgalmazott bizonyos termékek 
áremelése 

11 igen 0 nem 3 tartózkodás elfogadva 

44/2013. 
Bercsényi Gödör Klub hallgatói öntevékeny 
csoport március havi gazdasági beszámoló 

14 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

45/2013. 2012. évi Gólyabál gazdasági beszámolója 13 igen 0 nem 1 tartózkodás elfogadva 

46/2013. 
Bercsényi 28-30 Kollégium alagsori 
klubhelyiség felújítására fordítható keret 
felosztása 

12 igen 0 nem 2 tartózkodás elfogadva 

47/2013. 
Inventorok hallgatói öntevékeny csoport 
március 6-i rendezvény gazdasági 
beszámolója 

13 igen 0 nem 1 tartózkodás elfogadva 

48/2013. 
2013. évi Építész Napok gazdasági 
beszámolója 

13 igen 0 nem 1 tartózkodás elfogadva 

49/2013. 
2013. évi X1,2 rendezvény gazdasági 
beszámolója 

14 igen 0 nem  0 tartózkodás elfogadva 

 


